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`Tisztelt Elnök Asszony!

Várom szíves válaszát!

Budapest, 2005 . január 20.
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Mádi László

Írásbelikérdés

„Miért csökken évről évre a martinsalakból épült lakóházak kárenyhítésére fordílou
támogatás összege?" címmel a Házszabály 91 .§-a alapján kérdést kívánok benyújtani
Lamperth Mónika Belügyminiszterhez. A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Asszony!

Az ózdi martinsalak felhasználása miatt kárt szenvedett lakóépületek tulajdonosainak
kártalanítása címen felhasznált összeg a 2004. évre előirányzott 1 .358 millüS lórir~tról
többszöri elvonások és zárolások miatt 778 millió forintra csökkent . A 2005-ös évre tervezett
885 millió forint Juhász Gábor politikai államtitkár szavai szerint 25-30 lakóépület
problémáinak megoldására nyújt fedezetet, miközben több száz károsult érzi (igy, hogy
közeljövőben nem számíthat gondjai megoldására, nem fog kárenyhítést kapni .

'Tisztelt Miniszter Asszony!

1 . Miért csökken évről évre a martinsalakból épült lakóházak kárenyhítésére lordívi 1t

támogatás összege?

2. Elképzelhetőnek tartja-e, hogy az idei évben -- a tavalyi évhez hasonlóan - tovább
csökkenjen az amúgy sem magas kártalanításra szánt összeg`?
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